
Knippla Ö-Råd 

Protokoll från möte 2024-03-24 i föreningsgården. 

Närvarande: Birgi>a Andersson, Börje Andersson, Per-Eive Berndtsson, Charlo>e Petersen 
Ayari, Claes Lundskog via telefon och Marie Brinkhoff. 

Maria Andersson, ChrisKan Colliander från valberedningen medverkade på mötet. 

Ordförande Charlo>e hälsade välkommen och öppnade mötet.  

1. Föregående mötesprotokoll:  Godkändes, läggs Kll handlingarna 

2. Nordöleden: Ingen ny> 

3. Varvsområdet: ForTarande har inte något besked kommit från 
Kretsloppsenheten om hur stort område som behövs vid varvsområdet. 
Arbetsgruppen som har startats har första mötet 2024-03-25, Börje Andersson 
och Per-Eive Berndtsson är sammankallande. De punkter som vi gemensamt 
kommit fram Kll tar de med Kll mötet. 

4. Föreningsgården: Inget ny> 

5. Hushållsnära Sortering:  Hur sopsorteringen för varje hushåll ska gå Kll är inte 
klart. Det vi har få> Kll oss är a> varje hushåll ska ha fler sopkärl, rikKgt hur 
uTormningen blir vet vi inte. 

6. Badet, Prärien och Ankis: Badstegen på Tranbärsviken går inte a> åtgärda, isen 
har varit för hård mot den. Vid kontroll av Ankis så ser det bra ut e]er vinterns 
högva>en och hårda vindar.  

7. BorTorsling av skräp: Ingen ny> 

8. Enkäten: Inget ny> 
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